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ZAB.0022.24.2020 

Protokół nr 90/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 27 maja 2020 r.  
 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 8
05 

otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 89/20 z dnia 21 maja 2020 r. (po Sesji Rady Powiatu) 

3. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie odwołania ze stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół im. Wł. Reymonta w Chodczu. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Lubieńcu. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia 

sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 

31.12.2019r. oraz projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 r. 

6. Przyjęcie raportu o stanie Powiatu Włocławskiego za 2019 rok wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu we 

Włocławku wotum zaufania. 

7. Przyjęcie treści umów na realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym 

w zakresie upowszechniania kultury fizycznej w roku 2020.  

8. Przyjęcie Raportu o sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2019 r. i prognoza sytuacji 

ekonomiczno –finansowej na lata 2020-2022. 

9. Przyjęcie informacji na temat stanu technicznego sieci dróg powiatowych po okresie 

zimowym oraz zamierzeniach inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2020 r. 

10. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu o postępie prac w zakresie regulacji stanu 

prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe.  

11. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji zimowego utrzymania dróg powiatowych 

w sezonie zimowym 2019/2020. 

12. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Boniewo i Burmistrza Lubrańca w sprawie 

nieodpłatnego przekazania Gminie Boniewo i Gminie Lubraniec materiałów 

brukarskich z rozbiórki.  

13. Przyjęcie Informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 

z wykorzystania środków Fundusz Pracy za rok 2019. 

14. Przyjęcie Informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie 

rozdziału środków Funduszu Pracy na rok 2020. 

15. Przyjęcie informacji z przebiegu realizacji projektu „Aktywizacja osób młodych 

pozostających bez pracy we Włocławku i Powiecie Włocławskim (IV)”. 

16. Przyjęcie informacji z przebiegu realizacji projektu „Wsparcie aktywności zawodowej 

osób bezrobotnych we Włocławku i Powiecie Włocławskim (IV)”. 
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17. Rozpatrzenie projektu aneksu do umowy o powierzenie realizacji zadania publicznego 

pt. „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej o zasięgu ponadgminnym dla 60 

dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie mężczyzn” z dnia 27 grudnia 2018 r.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia składki 

członkowskiej dla Powiatu Włocławskiego jako członka wspierającego Związek 

Stowarzyszeń Włocławskiego Centrum Edukacji Ekologicznej we Włocławku. 

19. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Włocławskiego za 2019 rok.  

20. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020.   

21. Akceptacja aktualizacji planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu Dróg 

we Włocławku zs. w Jarantowicach na 2020 r.  

22. Sprawy różne. 

23. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 89/20 z dnia 21 maja 2020 r. 

(po Sesji Rady Powiatu).  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że dnia 26 maja 2020 r. pani Grażyna Wilińska złożyła 

rezygnację ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół w Chodczu. Rezygnacja spowodowana jest 

jest rozwiązaniem, a w następstwie utworzeniem na jego bazie Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu oraz zamiarem powierzenia Pani 

Grażynie Wilińskiej przez Zarząd Powiatu we Włocławku od 1 września 2020 roku na 

podstawie przepisów art.63 ust. l ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe i § 1 lh 

ust. Id Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie 

szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek 

systemu oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

stanowiska dyrektora w/w Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Lubieńcu. Podjęcie niniejszej uchwały związane jest ze złożeniem za trzymiesięcznym 

wypowiedzeniem, na podstawie art. 66 ust.l, pkt.l, lit. a ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. 

Prawo oświatowe. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 255/20 w sprawie odwołania ze stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół im. Wł. Reymonta w Chodczu. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że w związku z utworzeniem z dniem 1 września 2020 r. 

Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu, w celu 

zapewnienia prawidłowego funkcjonowania szkoły, organ prowadzący działając na podstawie 

§ 11h ust. 1d Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. 

w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania 

jednostek systemu oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19 powierza stanowisko dyrektora w/w centrum  Pani Grażynie Wilińskiej. 

W sytuacji pandemii COVID-19, wprowadzono przepisy Rozporządzenia Ministra Edukacji 
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Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie czasowego 

ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu oświaty w związku z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, § 11h ust. 1d w/w rozporządzenia  stanowi, iż 

w przypadku jednostek systemu oświaty nowo zakładanych organ prowadzący może 

powierzyć stanowisko dyrektora jednostki systemu oświaty kandydatowi ustalonemu 

w porozumieniu z organem sprawującym nadzór pedagogiczny, jednak nie dłużej niż do dnia 

31 sierpnia 2021 r. Powierzenie stanowiska dyrektora Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego  i Ustawicznego w Lubieńcu na okres od 1 września 2020 r. do 31 sierpnia 

2021 r.  następuje w porozumieniu z Kujawsko-Pomorskim Kuratorem Oświaty. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 256/20 w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Lubieńcu. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z art. 270 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 

roku o finansach publicznych, w związku z § 4 pkt. 2 rozporządzenia Ministra Finansów 

z dnia 31 marca 2020r., Zarząd Powiatu obowiązany jest przedłożyć Radzie Powiatu 

sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego sporządzone na dzień 31.12.2019 r. 

składające się z bilansu z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego sporządzonego na 

dzień 31.12.2019 r., łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów jednostek 

budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2019 r., łącznego 

rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysków i strat  

jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2019 r., 

łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian 

w funduszu jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 

31.12.2019 r., informacji dodatkowej obejmującej dane wynikające z informacji dodatkowych 

samorządowych jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonej na dzień 

31.12.2019 r. Zarząd Powiatu przedkładając w/w sprawozdanie Radzie Powiatu wykonuje 

nałożony ustawowo obowiązek. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 257/20 w sprawie przyjęcia sprawozdania 

finansowego Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2019r. wraz 

z projektem uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2019 r. 

 

O godz. 8
20 

Starosta ogłosił 10 minut przerwy w celu złożenia podpisu elektronicznego pod 

sprawozdaniem. 

Po przerwie pan Starosta wznowił obrady w tym samym składzie.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że w roku poprzednim udzielano votum zaufania 

poprzedniemu Zarządowi Powiatu. Tegoroczny raport różni się od poprzedniego tym, że jest 

wprowadzony jest bilans otwarcia, w którym szczegółowo opisano obszary dotyczące 

działalności powiatu. 
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Pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu dodał, że raport o stanie powiatu jest podstawą do 

udzielenia votum zaufania Zarządowi Powiatu. Raport może być przedmiotem otwartej 

dyskusji, po przyjęciu przez Zarząd raport jest publikowany w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Mieszkańcy, którzy chcą brać udział w dyskusji na temat raportu mogą się 

zgłaszać, zbierając 150 podpisów i przewodniczący pierwszych 15 osób może dopuścić do 

publicznej dyskusji podczas sesji. Istota dokumentu jest zbliżona do poprzedniego dokumentu 

z jedną zasadniczą różnicą, ponieważ w przedłożonym raporcie jest bilans otwarcia. Przepisy 

nie regulują treści raportu, wskazują na jego minimalną treść, która powinna obejmować 

określenie wykonania uchwał rady, informacje dotyczące programów, polityk i strategii 

realizowanych w powiecie. Wszystkie elementarne obligatoryjne elementy są uwzględnione 

plus bilans otwarcia. Rada Powiatu w drodze uchwały może określić szczegółowe wymogi 

dotyczące raportu. W odniesieniu do raportu za 2019 r. Rada Powiatu we Włocławku nie 

skorzystała z powyższego uprawnienia, w związku z powyższym raport został przygotowany 

w oparciu o ogólne wytyczne wskazane w ustawie o samorządzie powiatowym. W bilansie 

otwarcia po pierwsze sytuacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku przez okres funkcjonowania pierwszych czterech miesięcy 

2019 r. SPZPS  

osiągnął stratę w kwocie ok. 280 tys. zł. Kluczową kwestią dla odwrócenia niekorzystnych 

tendencji w jednostce była zmiana na stanowisku dyrektora. Z dniem 13 maja 2019 r. funkcję 

tę objął Sławomir Paździerski. Konkretne działania organizacyjne zahamowały pogłębiającą 

się stratę finansową jednostki a ponadto pozwoliły na wypracowanie minimalnego zysku za 

cały rok. W roku 2019 Powiat wsparł SPZPS we Włocławku dotacjami w łącznej wysokości 

550 tys. zł. Wartość pomocy w roku 2019 r. przekroczyła wysokość dotacji przekazanych 

jednostce przez powiat w latach 2015-2018 (kwota ta wynosiła 520 tys. zł.). Najistotniejsza 

kwestia dotyczy rozpoczęcia w 2019 r. działań prowadzących do powstania Powiatowego 

Centrum  Zdrowia. Rozpoczęto proces uporządkowania struktury własnościowej 

nieruchomości przy ul. Wyszyńskiego we Włocławku uzyskując niezbędne rozstrzygnięcia 

organów samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Opracowana została koncepcja 

funkcjonowania tejże jednostki w przyszłości. Scharakteryzowano przyczyny zaistniałego 

stanu rzeczy związanego z nieodpowiednią strukturą zatrudnienia, nieefektywnymi 

poradniami, brakiem koncepcji i jakichkolwiek istotnych działań związanych z poprawą 

warunków lokalowych, brakiem pozyskiwania przez jednostkę istotnych środków z 

programów unijnych na inwestycje, fatalny stan sanitarny części nieruchomości, skutkujący 

licznymi kontrolami ze strony Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego, karą 

nałożoną przez Narodowy Fundusz Zdrowia w kwocie 100 tys. zł., brakiem rozwiązań w 

kwestii związanych z informatyzacją jednostki. Kolejna kwestia poruszona w bilansie 

otwarcia, to odstąpienie od różnicującego samorządy gminne systemu współfinansowania 

zadań inwestycyjnych, co było częstą przyczyną dyskusji na sesjach. Zestawienie pokazuje 

ile, które gminy otrzymały dotacji na zadania inwestycyjne, ile dopłaciły do zadań 

powiatowych. Ten system jest bardzo zróżnicowany np. gmina Brześć Kujawski otrzymała w 

tym okresie czasu 1 mln. zł i 1 mln zł wrócił do powiatu, a są takie samorządy jak gmina 

Chodecz, gdzie pomoc finansowa skierowana dla powiatu wynosiła ponad 2 mln. zł, a powiat 

skierował 274 tys. zł. do gminy. Wskazano, że ten system miał racje bytu w sytuacji, kiedy 

konkretne działania wymagały tej współpracy, ale w sytuacji kiedy nie ma takich wymogów 

konkursowych, ten system miałby sens, jeśli byłyby czytelne reguły współpracy w tym 

zakresie. Kolejnym trzecim punktem jest brak założeń inwestycyjnych w zakresie 

infrastruktury drogowej na 2019 r. i lata kolejne. Szczególnie istotnym problemem przed 

którym stanął zarząd powiatu na początku ubiegłego roku był brak dokumentacji projektowej 

związanej z przebudową lub remontami infrastruktury drogowej innej niż zadania, które były 
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przewidziane do wykonania w 2019 r. Powiat posiadał wyłącznie jedną dokumentację na 

inwestycję drogową zgłoszoną wcześniej w ramach PRG i PID na lata 2016-2019 tj. 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec-Kruszynek. Brakowało innych 

dokumentacji i szybkimi działaniami w styczniu rozwiązano problem i dzięki temu było 

możliwe aplikowanie środków w ramach FDS. Czwartym punktem było podkreślenie 

skuteczności w pozyskiwaniu środków zewnętrznych. Dzięki odpowiednim i sprawnym 

działaniom w zakresie opracowania dokumentacji projektowej podjętych w styczniu 2019 r. 

możliwe stało się złożenie kolejnych wniosków i uzyskanie dotacji na zadania.: Przebudowa 

ul. Aptecznej w Chodczu, Przebudowa drogi powiatowej nr 2819C Torzewo – Lubraniec oraz 

dwa zadania remontowe dotyczące remontu dróg powiatowych. Zwiększono ponadto 

dofinansowanie na zadanie Przebudowa drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec-Kruszynek od 

km 6+225 do km 11+254.  W ostatecznym rozliczeniu pozyskano łącznie kwotę ponad 7,3 

mln zł. z Funduszu Dróg Samorządowych. Jest to rekordowe dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych (innych niż środki pochodzące z budżetów gmin z terenu powiatu) w ciągu 

jednego roku. Piątym punktem jest brak projektów i założeń. Dzięki odpowiednim 

i sprawnym działaniom w zakresie opracowania dokumentacji projektowej podjętych 

w styczniu 2019 r. możliwe stało się złożenie kolejnych wniosków w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych i uzyskanie dotacji na zadania.: Przebudowa ul. Aptecznej w Chodczu, 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2819C Torzewo – Lubraniec oraz dwa zadania remontowe 

dotyczące remontu dróg powiatowych. Zwiększono ponadto dofinansowanie na zadanie 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec-Kruszynek od km 6+225 do km 11+254.  

W ostatecznym rozliczeniu pozyskano łącznie kwotę ponad 7,3 mln zł. z Funduszu Dróg 

Samorządowych. Jest to rekordowe dofinansowanie ze środków zewnętrznych (innych niż 

środki pochodzące z budżetów gmin z terenu powiatu) w ciągu jednego roku. W zakresie 

innych istotnych zadań inwestycyjnych powiat na początku 2019 r. nie posiadał dokumentacji 

projektowej oraz udokumentowanych założeń inwestycyjnych (poza inwestycjami, których 

proces udzielenia rozpoczął się przed wyborem nowego zarządu powiatu tj. zadania pn.: 

Budowa Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej ZS 

w Chodczu wraz z infrastrukturą  oraz Budową budynku biurowego wraz z parkingiem 

służącym wykonywaniu zadań publicznych realizowanych przez Powiat Włocławski). 

Wyjątek stanowi dokumentacja na zadanie pn. winda dla osób niepełnosprawnych dla 

budynku Starostwa Powiatowego, które nie zostało przyjęte do realizacji. W 2019 niezależnie 

od realizacji w/w inwestycji zrealizowano działania dotyczące opracowania dokumentacji na 

zadanie pn.: Budowa Placówki Kształcenia Zawodowego wraz z pracowniami praktycznej 

nauki zawodu z niezbędną infrastrukturą techniczną w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej, 

opracowano koncepcję budowy  Powiatowego Centrum Zdrowia. Opracowano koncepcję 

rozbudowy Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie, opracowano dokumentację dotyczącą 

instalacji na obiektach powiatowych fotowoltaiki (zadanie pn.: „Budowa instalacji 

fotowoltaicznych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Włocławskiego z efektem 

ekologicznym”). Posiadanie dokumentacji projektowych, których opracowanie wymaga 

w wielu przypadkach długiego okresu czasu, jest niezbędne dla ewentualnego dofinansowania 

inwestycji ze środków zewnętrznych. Otoczenie zewnętrze jest szczególnie zmienne 

i możliwości aplikowania do odpowiednich programów pojawiają się często w krótkim 

okresie czasu. Dzięki podjętym działaniom Powiat jest przygotowany na takie okoliczności. 

Z brakiem odpowiedniej dokumentacji inwestycyjnej związane było zagrożenie utraty 

przewidzianych dla Powiatu środków finansowych w ramach Strategii Obszaru Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego. Zgodnie z  założeniami  zabezpieczona była kwota 2,125 mln zł. 

na zadanie Podniesienie jakości praktycznej nauki zawodu poprzez doposażenie szkół 

prowadzących kształcenie zawodowe. Projekt miał być realizowany w ZS w Lubrańcu. 
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Dotyczył praktycznego nauczania w kierunkach zawodowych, które nie było realizowane 

w tej jednostce. Prowadzone rozmowy z kierownictwem i kadrą ZS w Lubrańcu co do 

możliwości kształcenia w przewidzianych projektem kierunkach przedłużały się. Wobec 

powyższego podjęto działania, celem których było zrealizowanie zadania na bazie innej 

szkoły prowadzonej przez powiat, tj. przy Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej. W krótkim 

okresie czasu opracowano stosowną dokumentację projektową. Znacząca inwestycja Powiatu 

w zakresie innym niż inwestycje drogowe - Budowa Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego na bazie organizacyjnej ZS w Chodczu pomimo założeń projektowych została 

podzielona na części. W ten sposób przyszły budynek szkoły został pozbawiony niezbędnej 

infrastruktury sportowej. Dzięki działaniom zrealizowanym w 2019 r. w oparciu o istniejącą 

dokumentację projektową został złożony wniosek i uzyskano dofinansowanie w ramach 

programu „Sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej – edycja 

2019”. Podjęte działania pozwalają w sposób istotny uzupełnić bazę dydaktyczną o jej 

niezbędne elementy. Kolejnym istotnym problemem pozostaje zapewnienie bezpieczeństwa 

uczniom, którzy będą musieli dotrzeć do budynku szkoły, tj. brak chodnika i odpowiedniej 

infrastruktury drogowej na odcinku drogi wojewódzkiej nr 269. W 2019 r. doprowadzono do 

porozumienia z Gminą Chodecz oraz Województwem Kujawsko-Pomorskim, dzięki czemu 

ma zostać wybudowany chodnik łączący obiekt szkoły z Chodczem. Na dzień sporządzenia 

raportu została opracowana dokumentacja projektowa. Zarząd Dróg Wojewódzkich złożył 

odpowiedni wniosek o dofinansowanie zadania w ramach programów RPO. Decyzjami 

zarządu poprzedniej kadencji zostało uruchomione postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na budowę budynku biurowego we Włocławku dla potrzeb administracji. Zarząd 

nowej kadencji został postawiony przed faktem dokonanym, zawarcie umowy na wykonanie 

zadania oraz jego dalsza realizacja stała się koniecznością. Do najistotniejszych słabości tego 

zadania należą: przeznaczenie ogromnej jak na możliwości Powiatu kwoty ok 6,7 mln zł na 

funkcjonowanie administracji, przy wielu innych niedofinansowanych zadaniach albo 

projektach, które mogły zostać zrealizowane, ponieważ tylko jedna szkoła powiatowa posiada 

własną salę gimnastyczną, odstąpienie od założeń budowy basenu, braku jednostek typu 

warsztaty terapii zajęciowej, itp.), niewykorzystanie potencjału rynku istniejących 

nieruchomości we Włocławku, który stwarzał możliwości pozyskania niezbędnej 

infrastruktury za znacznie niższą kwotę (w tym zakresie nie przeprowadzono odpowiednich 

ogłoszeń, nie zlecono profesjonalnym agencjom nieruchomości poszukiwania odpowiednich 

lokali), brak udziału środków zewnętrznych w finansowaniu zadania. Zadanie w całości 

finansowane ze środków własnych. Częściowe realizowanie inwestycji na gruntach 

użyczonych przez Miasto Włocławek na okres tylko dziesięciu lat. Decyzjami zapadłymi 

w roku 2019 podjęto działania mające na celu zoptymalizowanie inwestycji, zapewnienie 

kompleksowej obsługi interesantów realizujących proces budowlany, a także rozwiązanie 

problemów funkcjonowania administracji powiatowej z innych obszarów, tj. przeniesienie 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, przeniesienie Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego we Włocławku, przeniesienie Zespołu ds. orzekania o niepełnosprawności, 

przeniesienie archiwum urzędu z budynku ZS w Lubrańcu. W latach 2016 – 2018 

realizowano remonty budynków ZS w Lubrańcu. Wszelkie działania związane z pracami 

remontowymi obejmowały ok. 20 odrębnych umów. Poszczególne prace w ramach 

podejmowanych działań były „dokładane”. Proces prowadzenia tychże prac organizowany 

był bez konkretnego planu działań, w różnych trybach postępowań z zakresu zamówień 

publicznych. Za ewentualne błędy formalne odpowiedzialność ponosił dyrektor szkoły. 

Prawidłowe przeprowadzenie inwestycji wymagało kompleksowego podejścia do wszelkich 

zagadnień. Skutkiem tego jest m.in. zgłaszanie wobec Powiatu roszczeń na kwotę ok. 130 tys. 

zł. a także przeznaczenie pomieszczeń na potrzeby archiwum Starostwa Powiatowego. 
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Funkcjonowanie archiwum w Lubrańcu, z którego urząd nieustannie korzysta, wiąże się 

z uciążliwościami związanymi częstymi dojazdami i przewożeniem dokumentacji na znaczną 

odległość, co uniemożliwia sprawną obsługę interesantów. W okresie 2015-2018 prowadzono 

inwestycje w obiektach powiatowych. Cechą wspólną powyższych działań było m.in. 

zastosowanie tych samych rozwiązań w zakresie źródeł ciepła, tj. kotłów na olej opałowy. 

Podobne rozwiązania zastosowano w projekcie Powiatowego Centrum Kształcenia 

Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu. Zastosowane rozwiązania są 

kosztochłonne, a ponadto nie sprzyjają środowisku naturalnemu. W nowoczesnych 

rozwiązaniach projektowych, stosowanych zwłaszcza przez samorządy i podmioty publiczne 

wykorzystuje się OZE. Ponadto nie podjęto działań w zakresie ograniczenia kosztów 

związanych z energią elektryczną poprzez instalację paneli fotowoltaicznych lub innych 

rozwiązań. Rok 2019 stanowi zmianę w zakresie zaangażowania i wsparcia działań 

organizacji społecznych funkcjonujących na jego terenie, które dotąd nie były odpowiednio 

dowartościowane przez samorząd powiatu. W szczególności: rozszerzono i zmieniono zasady 

dofinansowania Ochotniczych Straży Pożarnych. Przeznaczono kwotę 200 tys. zł. dla 

klubów sportowych, których celem jest realne wsparcie szkolenia sportowego zawodników -

dotacje zostały skierowane dla klubów szkolących zawodników i biorących czynnych udział 

we współzawodnictwie sportowym organizowanym przez związki sportowe. Udzielono 

wsparcia licznym kołom gospodyń wiejskich. Poprzez działania promocyjne 

i współorganizowanie różnego rodzaju wydarzeń udzielono wsparcia wielu innym 

stowarzyszeniom, radom sołeckim, organizacjom skupiającym seniorów, osoby 

niepełnosprawne, itp. Zabezpieczono w budżecie powiatu kwotę 300 tys. zł. na wsparcie 

finansowe OSP. Kwota ta czterokrotnie przewyższyła środki przeznaczone na ten cel w roku 

2018 r. Wprowadzono ponadto mechanizm umożliwiający jednostkom pozyskiwanie środków 

bezpośrednio od Powiatu. Rozwiązanie powyższe zastąpiło przekazywanie środków gminom, 

które według uznania wspierały jednostki OSP. Obowiązujący system jest przejrzysty dla 

wszystkich jednostek. Każda OSP wyłącznie w oparciu o własne decyzje może uzyskać 

wsparcie. Ponadto dotacją przekazaną na Fundusz Wsparcia KW PSP w kwocie 120 tys. zł. 

doposażono KM PSP we Włocławku w odzież ochronną dla strażaków. Odpowiednie środki 

przeznaczono na wsparcie KM Policji we Włocławku. Szczególną inicjatywą była akcja 

wyposażenia wszystkich uczniów szkół na terenie Powiatu w opaski odblaskowe. W ramach 

działań Powiatu w 2019 r. mających zapewnić poprawę sytuacji w tym obszarze należy 

wymienić: połączenie w jeden zespół szkół prowadzonych przez Powiat w Kowalu, które 

stanowiły dwie odrębne jednostki organizacyjne (każda z własnym dyrektorem 

i administracją) na jednym piętrze w wynajmowanych pomieszczeniach w obiektach 

szkolnych Miasta Kowal, wynegocjowano nowe warunki wynajmu od Miasta Kowal 

pomieszczeń na prowadzenie w/w jednostki oświatowej. Zgodnie z działaniami nadzorczymi 

wojewody uporządkowano strukturę szkół w Zespole Szkół w Lubrańcu-Marysinie, która 

była sprzeczna z przepisami oświatowymi, w uzgodnieniu z dyrektorami szkół prowadzonych 

przez powiat podjęto działania, które doprowadziły do tego, że nowo otwierane klasy 

posiadają liczbę uczniów zapewniających efektywne nauczanie oraz są akceptowalne 

z punktu widzenia finansowania zadań oświatowych, zainicjowano utworzenie linii 

autobusowych finansowanych w ramach Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych, 

których zasadniczym celem jest nieodpłatne dowożenie uczniów do szkół prowadzonych 

przez powiat, podjęto realizację inwestycji pn. Budowa Placówki Kształcenia Zawodowego 

wraz z pracowniami praktycznej nauki zawodu z niezbędną infrastrukturą techniczną 

w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej, podjęto działania dot.  projektu w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014-

2020 – EFS Oś Priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne 
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i zawodowe którego zasadniczymi celami są: staże dla uczniów, wyposażenie pracowni 

i szkolenia. W analizach prowadzonych przez administrację powiatową rozważano ponadto 

możliwość połączenia Zespołu Szkół w Lubrańcu – Marysinie z Zespołem Szkół w Lubrańcu. 

Koncepcja powyższa gwarantowała kontynuowanie procesu nauczania we wszystkich 

szkołach. Odpowiadała założeniom przyjętym przez władze poprzedniej kadencji w ramach 

Strategia Rozwoju Obszaru Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Powyższa koncepcja 

gwarantowała pełne zatrudnienie w nowej jednostce kadrze pedagogicznej, administracji 

i obsłudze oraz gwarantowała utrzymanie pełnej oferty edukacyjnej obydwu jednostek 

i możliwość kontynuowania nauki wszystkim uczniom. Poszukiwanie optymalnych 

rozwiązań jest obowiązkiem osób kierujących powiatem. Powyższa koncepcja nie trafiała pod 

obrady zarządu. Zanim zakończono odpowiednie analizy i przygotowano konkretne projekty 

rozwiązań koncepcja została poddana krytyce społecznej, w tym sprzeciwił się jej publicznie 

samorząd Gminy Lubraniec. Przed przedstawieniem założeń działań sprzeciwiła się kadra 

pedagogiczna jednostek. Wobec powyższego odstąpiono dalszych prac nad zmianami. 

Zamierzone pozytywne efekty łączenia szkół, utworzenie nowej jednostki, w tym miejsc 

pracy, zwiększenie subwencji oświatowej a także wykorzystanie środków przeznaczonych na 

inwestycję stały się bezprzedmiotowe. Wzrost wynagrodzeń pracowników jednostek powiatu 

w latach 2015-18 nie nadążał za wzrostem płac na rynku pracy. Istotniejszy wzrost 

wynagrodzeń miał miejsce wyłącznie w roku wyborczym 2018 (średnio o 300 zł.). W 2017 r. 

nie przeprowadzano regulacji płacowych. W roku 2016 wprowadzono średni wzrost o kwotę 

200 zł. Skutkiem tego było to, że wynagrodzenie wielu pracowników jednostek 

organizacyjnych powiatu było bliskie wynagrodzenia minimalnego. Decyzjami organów 

Powiatu nowej kadencji w 2019 r. przeznaczono środki na średni wzrost płac o kwotę 400 zł. 

we wszystkich jednostkach (dotyczy to wynagrodzeń, które nie są wyliczane w oparciu 

o konkretne branżowe regulacje płacowe). W budżecie na 2020 r. zabezpieczono środki na 

dalszy średni wzrost płac w kwocie 300 zł., których uruchomienie jest zależne od skutków 

nadzwyczajnej sytuacji związanej z epidemią koronawirusa. Istotną kwestią jest także 

zróżnicowanie wynagrodzenia wśród grup pracowników, poszczególnych jednostek. 

W ramach posiadanych instrumentów zarząd powiatu starał się wpływać na ograniczanie 

nieuzasadnionych różnic w tym zakresie. Zmiana podejścia w tym obszarze jest wynikiem 

zrozumienia potrzeb pracowników, ich zaangażowania w funkcjonowanie powiatu. 

Szczególnie istotnym problem związanym z zarządzaniem majątkiem powiatu są 

nieruchomości po byłej WPOW w Brzeziu stanowiące zespół pałacowo – parkowy. Przetarg 

przeprowadzony zostały w dniu 6 grudnia 2016 r. W dniu 19 lipca 2017 r., Zarząd Powiatu 

podjął uchwałę w sprawie odstąpienia od zawarcia umowy sprzedaży przenoszącej własność 

nieruchomości. Aktualny stan jest związany z nieskutecznym procesem sprzedaży, w tym 

przedłużania związania ofertą potencjalnego nabywcy, pomimo, że nie przystępował do 

zawarcia właściwej umowy (brak wpłaty ceny nabycia). Proces ten był kosztochłonny 

i doprowadził do sytuacji, w której możliwość zbycia mienia została zablokowana poprzez 

zgłoszenie roszczeń przez potencjalnych następców prawnych osób, które zostały 

wywłaszczone (styczeń 2018 r.). W aktualnym stanie sprawy wobec prowadzonych 

postępowań, których celem jest zwrot mienia następcom prawnym pierwotnych właścicieli 

brak jest możliwości rozwiązania tej kwestii. Nie dojście do skutku sprzedaży spowodowało, 

że pomimo zabezpieczenia mienia na skutek naturalnych procesów i braku nakładów w tym 

zakresie jego stan się pogarsza. Pomijając działania Powiatowego Urzędu Pracy oraz 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie okres 2015-18 to brak istotnych działań Powiatu 

związanych ze skutecznym aplikowaniem w tzw. miękkich projektach w szczególności 

edukacyjnych, społecznych. W tym obszarze także nastąpiła istotna zmiana. W 2019 r. 

Złożone zostały 3 wnioski w zakresie pozyskania dodatkowych źródeł finansowania od 
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podmiotów zewnętrznych na cele edukacyjne i społeczne. W 2018 r. uruchomiono linię 

autobusową finansowaną ze środków powiatu, która miała stanowić rozwiązanie dot. dowozu 

pracowników do miejsc pracy w strefie gospodarczej. Rozwiązanie powyższe nie było 

atrakcyjne dla pasażerów. Małe zainteresowanie podróżnych skutkowało koniecznością 

wycofania się z zadania przez Powiat. Umowa na dostawę energii elektrycznej dla potrzeb 

jednostek organizacyjnych Powiatu Włocławskiego obowiązywała do dnia 31 grudnia 2017 r. 

Kolejna umowa w ramach wspólnego zamówienia obowiązywała od  01 lipca 2018 r. 

W okresie od dnia 01 stycznia 2018 r. do dnia 30 czerwca 2018 r. z uwagi na brak 

przeprowadzenia postępowania i zawarcia wspólnej umowy na dostawę energii elektrycznej, 

jednostki zostały zobowiązane do zawarcia umów na warunkach ogólnego cennika energii 

elektrycznej, w którym stawki są dużo wyższe niż cena,  którą można byłoby uzyskać 

w wyniku  przeprowadzenia wspólnego zamówienia, w trybie konkurencyjnym. Proces zmian 

umów, który został wywołany dopiero po wygaśnięciu umowy w ramach wspólnego 

zamówienia spowodował wiele dodatkowych negatywnych następstw, związanych 

z rozliczaniem zakupu energii, nie wystawianiem faktur, itp. W ciągu minionego roku 

dochodzono na drodze sądowej od powiatu znacznych roszczeń będących konsekwencją 

zdarzeń zaistniałych przed 2019 r., tj.: roszczenie w kwocie 386 tys. zł należność główna 

wraz z dodatkowymi odsetkami i kosztami w związku z unieważnieniem decyzji pozwolenie 

na budowę. Na skutek działań przez nowego pełnomocnika procesowego wskazanego przez 

zarząd ograniczono roszczenie zasądzone przez sąd pierwszej instancji o kwotę 115 tys. zł. 

W związku z powyższą sprawą dochodzone są od powiatu na drodze sądowej kolejne 

roszenia, których wartość określona została przez powoda na kwotę 340 tys. zł. Powiat wniósł 

o oddalenie powództwa, wniesiono pozew o zapłatę kwoty 41 tys. zł. przez podwykonawcę 

inwestycji drogowej (ul. Dobrzyńska, Fabianki). Pozew w związku z zajętym stanowiskiem 

przez pełnomocnika procesowego Powiatu został cofnięty przed wdaniem się w spór. Syndyk 

masy upadłościowej wykonawcy prac budowlanych realizowanych przy Zespole Szkół 

w Lubrańcu złożył wniosek o zawezwanie do próby ugodowej zgłaszając roszczenia 

w kwocie 54 tys. zł. Powiat odmówił zawarcia ugody. Okres 2015-18 w funkcjonowaniu 

Powiatu cechował się licznymi zmianami w składzie zarządu powiatu, prezydium rady 

powiatu. Ponadto decyzjami zarządu powiatu dokonywano częstych zmian w strukturze 

organizacyjnej Starostwa Powiatowego we Włocławku. Regulamin organizacyjny urzędu 

przyjęty w 2016 r. był prze okres około dwóch lat kilkanaście razy zmieniany. Także w końcu 

2018 r. dokonano zmian w regulaminach organizacyjnych części jednostek organizacyjnych, 

w szczególności domów pomocy społecznej, tworząc w ich strukturze stanowiska, które 

często pozostały wakatami. Struktura organizacyjna winna być dostosowana do zadań 

i potrzeb jednostek. Zmiany natomiast powinny być przeprowadzane po precyzyjnej analizie. 

Częste zmiany organizacyjne najczęściej nie służą skutecznemu realizowaniu zadań, 

wprowadzają poczucie niepewności wśród kadry pracowniczej i ograniczają efektywność. 

Zarząd Powiatu w styczniu 2019 r. wprowadził nowy regulamin organizacyjny, który nie był 

do dnia opracowania niniejszego raportu zmieniany. Ponadto w zakresie pozostałych 

jednostek została dokonana jedna zmiana organizacyjna. Przez omawiany okres czasu nie 

nastąpiła żadna zmiana w składzie personalnym organów powiatu, oraz radzie powiatu. 

Stabilność funkcjonowania organów powiatu oraz struktury jednostek organizacyjnych 

stanowi istotną zmianę jakościową, która nastąpiła w tej kadencji. Wprowadzone zmiany 

organizacyjne w 2019 r. w Starostwie Powiatowym skutkowały m.in. zmianą podejścia do 

realizowania inwestycji w jednostkach z wyłączeniem wyspecjalizowanego do realizacji 

inwestycji drogowych Powiatowego Zarządu Dróg. Nowe inwestycje są w pełni realizowane 

przez administrację starostwa, w tym ich rozliczanie finansowe, sprawozdawczość, 

dokonywanie płatności, etc. Odpowiedzialność z tego tytułu nie jest przenoszona na 
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kierowników jednostek organizacyjnych. Udział zatem pracowników starostwa w procesie 

inwestycyjnym nie ma charakteru „nadzorczego”, ale jest kierowaniem procesu ze wszelkimi 

konsekwencjami z tego wynikającymi. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie 

powiatowym osobą reprezentująca powiat jest starosta. W minionym roku Starosta 

Włocławski osobiście uczestniczył w pracach Związku Powiatów Polskich, Konwentach 

Starostów Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Związku Powiatów Województwa-

Kujawsko Pomorskiego oraz innych merytorycznych spotkaniach. 

Pan Starosta podniósł, że przedłożony materiał zapewne wywoła dyskusję, ale trzeba dodać, 

że radni muszą mieć szerszy pogląd, jak wyglądała sytuacja, nie wszystkie sprawy były 

prowadzone idealnie. Sprawa traktowania poszczególnych gmin o czymś świadczy i jest 

odpowiedzią na różne, wcześniejsze dyskusje. W tabeli przedstawiono ile środków 

przekazywano do gmin, ale gminy współfinansowały powiat. Niezależnie od podstaw 

uzasadniających współfinansowanie inwestycji zestawienie obrazuje słabości 

wprowadzonego systemu. W dofinansowywanych zadaniach znalazły się bowiem np. budowa 

drogi wewnętrznej, czy przebudowy kanalizacji deszczowej na targowisku miejskim. 

Wzajemne wspieranie się samorządów gminnych i powiatowego w realizowaniu inwestycji 

było konieczne w sytuacji, gdy pozyskiwanie środków uzależniano między innymi od 

wzajemnej współpracy.  

Pan Sekretarz dodał, że nie opisano wszystkich kwestii, które budzą dyskusje. Na niektóre 

sprawy zostało zmienione podejście. Np. nie organizuje się małych imprez, tylko 

koncentracja jest przykładowo, na jednej, dużej imprezie.  

Starosta zachęcił do wnikliwej analizy dotyczącej  raportu, jeśli są pytania, to chętnie na nie 

odpowie. Raport został przedstawiony w sposób realny i rzeczywisty. 

Wobec braku pytań, Starosta przeprowadził procedurę głosowania.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2019 rok 

wraz z projektem uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu we Włocławku wotum zaufania. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do 

przekazania raportu Przewodniczącemu Rady.  

 

O godz. 9
10 

posiedzenie Zarządu opuścił pan Jacek Jabłoński, zatem w obradach brało udział 

4 członków Zarządu.  

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Emilia Kordylewska – inspektor w Wydziale 

Edukacji i Spraw Społecznych. Poinformowała członków Zarządu, że Zarząd Powiatu we 

Włocławku w dniu 22 kwietnia 2020 r. uchwałą nr 238/20 dokonał wyboru ofert na realizację 

zadań publicznych o charakterze ponadgminnym w zakresie upowszechniania kultury 

fizycznej w roku 2020. Na jej podstawie zostały przyznane dotacje dla klubów sportowych. 

W przypadku, gdy kwota przyznanej dotacji była niższa od wnioskowej, oferent zobowiązany 

był dostarczyć zaktualizowaną kalkulację przewidywanych kosztów realizacji zadania oraz 

zaktualizowany harmonogram i zaktualizowany opis poszczególnych działań w zakresie 

realizacji zadania publicznego w przypadku wprowadzenia do nich zmian. Zaktualizowane 

dokumenty zostały złożone w wymaganym terminie. Na podstawie złożonych ofert i ich 

aktualizacji oraz w oparciu o ramowy wzór umowy przygotowane zostały umowy o wsparcie 

realizacji zadań publicznych, w których zostały dookreślone szczegółowe i ostateczne 

warunki realizacji, finansowania oraz rozliczenia zadań. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął  treść umów na realizację zadań 

publicznych o charakterze ponadgminnym w zakresie upowszechniania kultury fizycznej 

w roku 2020. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Sławomir Paździerski – dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych. Poinformował członków Zarządu, że rok 

2019 zakończył się pozytywnym wynikiem finansowym z zyskiem w wysokości 8.665,95 zł. 

patrząc na analizę poszczególnych wskaźników należy wskazać, że utrzymano płynność 

finansową. Płynność finansowa pozwalała regulować wszystkie zobowiązania. Pozostałe 

wskaźniki wskazują na to, że prawidłowo była prowadzona polityka finansowa całej 

jednostki. Jeśli chodzi o prognozę na ten rok, nie nastąpi poprawa sytuacji finansowej, 

a nawet może ulec pogorszeniu. W związku z pandemią CON/ID-19 trwającą od marca 

2020 r. została zawieszona częściowa działalność medyczna. Usługi rehabilitacyjne zostały 

zwieszone od 16 marca do 7 maja 2020 r. Poradnie stomatologiczne od 16 marca nie 

świadczą usług, ale od maja wznawiają działalność. Oddział Dzienny Psychiatryczny został 

zawieszony od 16 marca do 11 maja 2020 r. W ograniczonym zakresie były wykonywane 

badania laboratoryjne i usługi rentgenowskie - tylko pilne. Porady specjalistyczne udzielane 

są do obecnej chwili w formie lekarskiej teleporady, poradnie zabiegowe, jak poradnia 

chirurgiczna czy poradnia ortopedyczna, działały w ograniczonym zakresie. Trudno określić 

kiedy Jednostka wróci w pełni do swojej działalności oraz czy będą pacjenci. Dynamika 

zmian zachodzących w funkcjonowaniu publicznych podmiotów działalności leczniczej, 

zmiana wyceny świadczeń medycznych oraz skutki finansowe zdarzeń w czasie epidemii 

COVID-19, prognoza nie uwzględnia powyższych zmian oraz zmian które muszą być 

wprowadzone przez Ministerstwo Zdrowia i NFZ w finansowaniu udzielanych świadczeń, 

z uwagi na brak konkretnych informacji, co do wysokości wyceny świadczeń i terminów 

obowiązywania oraz końcowego rozliczenia. W prognozach sytuacji ekonomiczno-

finansowej na kolejne trzy lata obrotowe założono utrzymanie stabilności ekonomiczno-

finansowej  i osiągnięcie minimalnego wyniku finansowego. Jest bardzo trudna sytuacja za 4 

miesiące. Wynik finansowy za 4 miesiące wynosi w granicach 679.641,52 zł na minusie. Na 

dzień dzisiejszy NFZ planuje przesunięcie terminu rozliczenia roku poprzedniego z grudnia 

do kwietnia. Jednostka nie jest w stanie zrealizować kontraktu, ponieważ lekarz w ciągu 

godziny przyjmował 6 pacjentów, tak w chwili obecnej przyjmuje 3-4 pacjentów, jest to 

związane z tym, że po każdym pacjencie następuje dezynfekcja. Lekarze przyjmują w 

różnych poradniach, więc nie wydłużą czasu swojej pracy. Jeżeli taka sytuacja będzie dalej 

się wydłużała, to w miesiącu czerwcu może być strata ok. 1,5 mln. zł. 

Starosta dodał, że wszyscy zdają sobie sprawę, że sytuacja jednostki, jak również większości 

jednostek działających w ramach kontraktu jest bardzo trudna z uwagi na ilość 

wykonywanych świadczeń. Nie wiadomo jak podejdzie do rozliczenia Narodowy Fundusz 

Zdrowia oraz na ile pozwoli budżet państwa. W tym zakresie potrzeba systemowych 

rozwiązań. Starosta z dyrektorem szuka rozwiązań. Może uda się w tym zakresie znaleźć 

jakieś rozwiązanie. Jednakże obecna sytuacja  nie może wpływać na planowane do realizacji 

zadanie inwestycyjne. 

Pan dyrektor Paździerski podziękował za informatyzacje jednostki oraz udzielone wsparcie 

w zakresie środków ochronnych dla lekarzy i pracowników w postaci rękawiczek, przyłbic 

i maseczek.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.   
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Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Raport o sytuacji ekonomiczno – 

finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku za 2019 r. i prognozę sytuacji ekonomiczno –finansowej na lata 2020-2022 wraz 

z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 

2019 r. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania raportu wraz z projektem 

uchwały Przewodniczącemu Rady.    

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że Informacja Zarządu Powiatu na temat stanu 

technicznego sieci dróg powiatowych po okresie zimowym oraz zamierzeniach 

inwestycyjnych i remontowych  planowanych w 2020 r. ujęta jest w Planie pracy Komisji 

Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na II kwartał 2020 r., zatwierdzonego 

uchwałą nr XII/114/19  Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2019 roku. Stan 

techniczny sieci dróg powiatowych po okresie zimowym ogólnie można uznać za 

zadowalający. Sezon zimowy 2019/2020 charakteryzował się nieregularnymi warunkami 

pogodowymi choć całość zimy ogólnie przebiegała łagodnie. Skrajnie niekorzystne warunki 

atmosferyczne powodujące znaczne utrudnienia w ruchu w ostatnim sezonie nie wystąpiły. 

Niezbyt liczne ubytki nawierzchni, powstałe po okresie zimowym zostały uzupełnione przez 

brygadę utrzymaniową PZD masą asfaltową na zimno w okresie wczesnowiosennym. Nie bez 

znaczenia na ogólnie zadowalający stan techniczny dróg jest fakt prowadzonych od ponad 

12 lat regularnych remontów nawierzchni (ułożenie nowej masy ścieralnej, powierzchniowe 

utrwalenie nawierzchni) oraz wielu przebudów w ramach środków inwestycyjnych. 

W ramach środków inwestycyjnych Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s 

w Jarantowicach do realizacji w roku 2020 przewidziano następujące zadania: „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 2931C Izbica Kujawska -Boniewo-Borzymie-odcinek Boniewo -

Lubomin - dł. odcinka 3,9 km", „Przebudowa drogi powiatowej nr 2901C Lubanie - droga nr 

1 w m. Lubanie o długości 2,3 km", „Przebudowa drogi powiatowej nr 2940C Lubień 

Kujawski - Kąty - gr. woj.-(Łanięta) -dł.odcinka 1,6 km", „Przebudowa Alei Zwycięstwa 

w Chodczu w ciągu drogi powiatowej nr 2929C Osiecz Wielki-Chodecz wraz 

z opracowaniem dokumentacji i nadzorem", „Poprawa bezpieczeństwa pieszych poprzez 

wykonanie przejścia dla pieszych i chodnika w miejscowości Wieniec Zalesie wraz 

z opracowaniem dokumentacji i nadzorem" -opracowanie dokumentacji oraz „Poprawa 

bezpieczeństwa pieszych poprzez wykonanie przejść dla pieszych i chodnika w rejonie 

skrzyżowania w miejscowości Kolonia Więsławice wraz z opracowaniem dokumentacji 

i nadzorem" - opracowanie dokumentacji. W ramach środków PZD przewidziano do realizacji 

w roku 2020 następujące zadania remontowe polegające na ułożeniu nowej warstwy 

ścieralnej: Remont odcinka drogi powiatowej nr 2819C Torzewo - Lubraniec w m. Lubraniec, 

Kolonia Piaski, Remont odcinka drogi powiatowej nr 2927C Wilkowiczki - Lutobórz - 

Janowo w m. Wilkowiczki, Szczutkowo i Remont odcinka drogi powiatowej 2933C Izbica 

Kujawska - Nowa Wieś - Błenna w m. Więsławice. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.   

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Informację Zarządu Powiatu na temat 

stanu technicznego sieci dróg powiatowych po okresie zimowym oraz zamierzeniach 

inwestycyjnych i remontowych planowanych w 2020 r. Jednocześnie Zarząd upoważnił 

Starostę do przekazania Informacji Przewodniczącemu Rady.  
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Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że Informacja Zarządu Powiatu o postępie prac 

w zakresie regulacji stanu prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe ujęta jest 

w tematyce planu pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na 

2020r., zatwierdzonego uchwałą nr XII/114/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 

19 grudnia 2019 roku. W ramach szeroko pojętej „regulacji stanu prawnego" gruntów pod 

drogami powiatowymi, Powiatowy Zarząd Dróg, w okresie od 10.05.2019r. do dnia 

12.05.2020 r. poczynił równolegle działania na 6 płaszczyznach: „Komunalizacja" mienia 

Skarbu Państwa - działek gruntu leżących pod drogami powiatowymi, które z mocy prawa 

stały się od dnia 1 stycznia 1999r. własnością Powiatu Włocławskiego. Powiatowy Zarząd 

Dróg, w imieniu Powiatu Włocławskiego, przygotował i złożył u Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego 12 wniosków o komunalizację obejmujących 130 działek; Nabywanie mienia 

osób prywatnych - działek gruntu leżących pod drogami powiatowymi, które z mocy prawa 

stały się od dnia 1 stycznia 1999r. własnością Powiatu Włocławskiego z prawem bądź bez 

prawa do odszkodowania. W tym trybie, Powiatowy Zarząd Dróg we Włocławku z/s 

w Jarantowicach przygotował i złożył u Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 36 wnioski 

o przejęcie na rzecz Powiatu 37 działek gruntowych; Dokonywanie zmian w ewidencji 

gruntów polegające na ujawnieniu lub wykreśleniu Powiatowego Zarządu Dróg jako zarządcy 

dla działek leżących pod drogami. W tej materii, w analizowanym okresie PZD wnioskował 

do Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 6 razy o zmiany i sprostowania 

w ewidencji dla 53 działek leżących pod różnymi drogami powiatowymi. Ostatecznie 

regulacja stanu prawnego - ujawnianie własności Powiatu Włocławskiego w księgach 

wieczystych łącznie z ich zakładaniem odbywa się regularnie i na bieżąco wraz 

z uzyskiwaniem prawa własności w różnych trybach/formach oraz po uzyskaniu własności 

gruntów prawomocnymi decyzjami ZRID. W analizowanym okresie PZD wnioskował do 

wydziału ksiąg wieczystych 11 razy, w tym 6 razy o przeniesienie własności dla 24 działek 

oraz 5 razy o wpis prawa własności na rzecz Powiatu Włocławskiego w istniejącej księgi 

wieczystej; Przeprowadzanie podziałów nieruchomości niezbędnych do dalszej regulacji 

stanu prawnego gruntów pod drogami powiatowymi. W analizowanym okresie na zlecenie 

PZD dokonano podziałów 43 nieruchomości w celu wydzielenia części działek zajętych pod 

drogi powiatowe, dla potrzeb późniejszego nabycia ich na własność Powiatu Włocławskiego 

w trybie opisanym w pkt. 1 i 2; Wykonanie weryfikacji sposobu użytkowania działek w ciągu 

dróg powiatowych i doprowadzenie ich do zgodności ze stanem faktycznym (dr-droga) 

w ewidencji gruntów i budynków. Na tej płaszczyźnie dokonano sprostowania oznaczenia 

użytków dla 139 działek. Ponadto w trakcie prowadzonych prac związanych z nabywaniem 

mienia Skarbu Państwa i osób prywatnych, prowadzonych u Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego, PZD występował do Sądu Rejonowego we Włocławku z 47 wnioskami 

o pozyskanie dodatkowych dokumentów potwierdzający stan prawny nieruchomości oraz 46 

razy o odpisy zwykłe ksiąg wieczystych w celu skompletowania wniosków. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.   

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Informację Zarządu Powiatu 

o postępie prac w zakresie regulacji stanu prawnego gruntów zajętych pod drogi powiatowe. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania Informacji Przewodniczącemu 

Rady.  

 

Ad. 11 
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Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że Sprawozdanie z realizacji zimowego utrzymania 

dróg powiatowych ujęte jest w Planie pracy Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 

we Włocławku na II kwartał 2020 r., zatwierdzonego uchwałą nr XII/114/19 Rady Powiatu 

we Włocławku z dnia 19 grudnia 2019 roku. Podobnie jak w ubiegłych sezonach, 

koordynatorem akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych powiatu włocławskiego 

w sezonie 2019/2020 był Powiatowy Zarząd Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach. 

Sezon zimowy 2019/2020 charakteryzował się nieregularnymi warunkami pogodowymi choć 

całość zimy ogólnie przebiegała dość łagodnie. Skrajnie niekorzystne warunki atmosferyczne 

powodujące znaczne utrudnienia w ruchu w ostatnim sezonie nie wystąpiły. Zima 

charakteryzowała się średnią ilością opadów śniegu i stosunkowo znaczną ilością dni 

wymagających zwalczania śliskości zimowych solą i mieszankami solno-piaskowymi. 

W listopadzie i grudniu 2019 roku wydatkowano na zimowe utrzymanie dróg powiatowych 

kwotę 323.788,92 zł, z czego z budżetu PZD (umowy z wykonawcami) -231.282,00 zł oraz 

z dotacji przekazywanych przez Starostwo Powiatowe (porozumienia z gminami) - 92.506,92 

zł. W okresie od stycznia do marca 2020 r. wydatkowano na zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych kwotę 622.154,88 zł, z czego z budżetu PZD (umowy z wykonawcami) ¬ 

483.394,50 zł. oraz z dotacji przekazywanych przez Starostwo Powiatowe (porozumienia 

z gminami)- 138.760,38 zł. Łącznie na zimowe utrzymanie dróg powiatowych w sezonie 

zimowym 2019/2020 wydatkowano kwotę 945.943,80 zł. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Sprawozdanie z realizacji zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2019/2020. Jednocześnie Zarząd 

upoważnił Starostę do przekazania sprawozdania Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że Wójt Gminy Boniewo zwrócił się na piśmie do 

Zarządu Powiatu we Włocławku i Powiatowego Zarządu Dróg o nieodpłatne przekazanie 

Gminie Boniewo materiałów brukarskich pochodzących z rozbiórki i pozyskanych w trakcie 

prac rozbiórkowych przy realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej nr 

2901C Lubanie-droga nr 1 w m. Lubanie o długości 2,3 km”.  Natomiast Burmistrz Lubrańca 

zwrócił się na piśmie o nieodpłatne przekazanie Gminie Lubraniec materiałów brukarskich 

pochodzących z rozbiórki i pozyskanych w trakcie prac rozbiórkowych przy realizacji zadania 

remontowego „Remont drogi powiatowej nr 2919C Żydowo – Zgłowiączka – Wiktorowo 

odc. Zgłowiączka – Wiktorowo”. Pan dyrektor dodał, że proponuje przychylić się do prośby 

Wójta i Burmistrza i pozytywnie rozpatrzyć przedłożone wnioski.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” pozytywnie rozpatrzył wniosek Wójta Gminy 

Boniewo i Burmistrza Lubrańca w sprawie nieodpłatnego przekazania Gminie Boniewo 

i Gminie Lubraniec materiałów brukarskich pochodzących z rozbiórki. 

 

Ad. 13 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Bożena Stępniewska – dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku. Poinformowała członków Zarządu, że w nawiązaniu do 

uchwały nr XII/111/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie 

planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu 
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we Włocławku na rok 2020, przedłożono „Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

we Włocławku z wykorzystania środków Funduszu Pracy za rok 2019". W 2019r. Starosta 

Włocławski wykorzystał z otrzymanych z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

środki finansowe Funduszu Pracy przeznaczone na finansowanie programów na rzecz 

promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej bezrobotnych 

i innych fakultatywnych zadań w następujących kwotach: na finansowanie zadań określonych 

w §2 ust. 1 pkt 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 sierpnia 2014r. w sprawie 

algorytmu ustalania kwot środków Funduszu Pracy na finansowanie zadań w województwie  

kwotę 7.248.792 zł z przeznaczeniem na realizację programów na rzecz promocji 

zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej bezrobotnych. 

Natomiast na finansowanie zadań określonych w §3 ust. 1 ww. rozporządzenia 

z przeznaczeniem na realizację projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu 

Społecznego kwotę 14.617.808 zł, w tym: 6.957.812 zł - na realizację projektów w ramach 

priorytetu inwestycyjnego  i dostęp do zatrudnienia dla osób poszukujących pracy i osób 

biernych zawodowo i 7.659. 996 zł - na realizację projektów w ramach priorytetu 

inwestycyjnego trwała integracja na rynku pracy ludzi młodych, którzy nie pracują, nie 

kształcą się ani nie szkolą. Na finansowanie kosztów zadań realizowanych w ramach 

Krajowego Funduszu Szkoleniowego określonych w §2 ust. 1 pkt 3 ww. rozporządzenia 

kwotę 1.066.000 zł. Na finansowanie innych fakultatywnych zadań określonych w §2 ust.1 

pkt 2 ww. rozporządzenia kwotę 2.042.100 zł. Szczegółowe wydatki Funduszu Pracy na 

programy na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji 

zawodowej w roku 2019 przedstawia załącznik 1 do informacji. W realizacji programów na 

rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej w 2019 

roku największy udział stanowiły wydatki na: stypendia stażowe, przygotowanie zawodowe 

dorosłych i składki ZUS - 23,8%, roboty publiczne - 21,1%, środki na podjęcie działalności 

gospodarczej - 17,7%, wyposażenie, doposażenie stanowiska pracy - 13,8%, szkolenia, 

przekwalifikowania - 5,1% oraz bon na zasiedlenie - 4,9%. W porównaniu do 2018 roku 

kwota wykorzystanych środków finansowych na realizację programów na rzecz promocji 

zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej w 2019 r. zmniejszyła 

się o 5.355.595,33 zł. tj. o 19%. Zasiłki dla osób bezrobotnych stanowiły 32,1% ogółu 

wydatków. W porównaniu do 2018 roku nastąpił wzrost tej pozycji gdyż wówczas wydatki na 

zasiłki dla osób bezrobotnych stanowiły 28,5% ogółu wydatków. Wydatki z Funduszu Pracy 

w 2019 roku na realizację programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków 

bezrobocia i aktywizacji zawodowej stanowiły 61,4% ogółu wydatków. Ogółem wydatki 

poniesione na aktywizację osób bezrobotnych wyniosły w 2019 roku 22.797.292,24 zł. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Informację Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku z wykorzystania środków Fundusz Pracy za rok 2019. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania informacji Przewodniczącemu 

Rady.  

 

Ad. 14 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Bożena Stępniewska – dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku. Poinformowała członków Zarządu, że w nawiązaniu do 

uchwały nr XII/111/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie 

planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu 

we Włocławku na rok 2020, przedłożono „Informację Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

we Włocławku w sprawie rozdziału środków Funduszu Pracy na rok 2020" wraz z opinią 
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Powiatowej Rady Rynku Pracy we Włocławku. Starosta Powiatu Włocławskiego w 2020 

roku otrzymał, na podstawie art. 145 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych, art. 109 ust. 2 ustawy z dnia 20 kwietnia 2004r. o promocji zatrudnienia 

i instytucjach rynku pracy oraz §4 ust. 5 i ust. 7 i §5 ust. 1 rozporządzenia Ministra Pracy 

i Polityki Społecznej z dnia 7 października 201l r. w sprawie szczegółowych zasad 

gospodarki finansowej Funduszu Pracy, zgodnie z informacją Marszałka Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego o dokonanym przez Zarząd Województwa podziale kwot Funduszu 

Pracy na finansowanie programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków 

bezrobocia i aktywizacji zawodowej oraz innych fakultatywnych zadań realizowanych przez 

samorząd powiatu, następujące kwoty środków Funduszu Pracy na realizację zadań 

samorządu powiatu: 20.295.800 zł na finansowanie programów na rzecz promocji 

zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej w tym: 6.951.085,15 zł 

- na realizację projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach priorytetu inwestycyjnego dostęp do zatrudnienia dla osób poszukujących pracy 

i osób biernych zawodowo oraz 7.735.098,29 zł na realizację projektów współfinansowanych 

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach priorytetu inwestycyjnego trwała integracja 

na rynku pracy ludzi młodych, którzy nie pracują, nie kształcą się ani nie szkołą, 5.609.616,56 

zł - na realizację programów na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia 

i aktywizacji zawodowej bezrobotnych finansowanych z Funduszu Pracy w oparciu o ustawę 

o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy 1.898.100 zł na finansowanie innych 

fakultatywnych zadań. Starosta Włocławski w 2020 roku otrzymał również na podstawie art. 

109 ust. 2k ustawy z dnia 20 kwietnia 2004r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku 

pracy kwotę: 927.000 zł - na finansowanie zadania, o którym mowa w art. 69a ustawy z dnia 

20 kwietnia 2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy na finasowanie działań 

na rzecz kształcenia ustawicznego pracowników i pracodawców w formie Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego. Powiatowa Rada Rynku Pracy we Włocławku w dniu 21 stycznia 

2020r. zaopiniowała pozytywnie plan wydatków Funduszu Pracy na finansowanie programów 

na rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej oraz 

plan wydatków na finansowanie innych fakultatywnych zadań na 2020r. dla Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku. W związku z wejściem w życie ustawy z dnia 2 marca 2020 r. 

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych, PUP we Włocławku aplikował i nadal - w miarę potrzeb występuje 

o dodatkowe środki na realizację nowych zadań wynikających z art. 15zzb – 15 zze ww. 

ustawy. Obecnie na mocy decyzji finansowych MRPiPS Starosta Włocławski otrzymał kwotę 

40.000.000 zł. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Informację Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku w sprawie rozdziału środków Funduszu Pracy na rok 2020. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania informacji Przewodniczącemu 

Rady.  

 

Ad. 15 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Bożena Stępniewska – dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku. Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z Uchwałą 

Nr 9/18 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 6 grudnia 2018 r. Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku został zobowiązany do złożenia Zarządowi Powiatu informacji 

z przebiegu realizacji projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy we 
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Włocławku i Powiecie Włocławskim (IV)". W związku z powyższym Powiatowy Urząd 

Pracy we Włocławku przedkłada informację z przebiegu realizacji projektu celem zapoznania 

członków Zarządu Powiatu we Włocławku z podjętymi działaniami. Celem projektu jest 

zwiększenie możliwości zatrudnienia osób młodych do 29 roku życia, w tym w szczególności 

osób bez pracy, które nie uczestniczą w kształceniu i szkoleniu (tzw. młodzież NEET). 

Uczestnikami projektu są osoby młode w wieku 18-29 lat bez pracy, w tym osoby 

z niepełnosprawnościami, zarejestrowane w PUP jako bezrobotne, spośród których 

co najmniej 60% stanowią osoby które nie uczestniczą w kształceniu i szkoleniu tzw. 

młodzież NEET, Ponadto, co najmniej 20% uczestników stanowią osoby znajdujące się 

w trudnej sytuacji na rynku pracy tj. osoby z niepełnosprawnościami, długotrwale bezrobotne 

lub o niskich kwalifikacjach. W ramach projektu realizowane są formy: staże, szkolenia, bony 

na zasiedlenie, studia podyplomowe, jednorazowe środki na podjęcie działalności 

gospodarczej, wyposażenia lub doposażenia stanowisk pracy oraz prace interwencyjne. Osoby 

bezrobotne otrzymały również pomoc doradcy zawodowego lub pośrednika pracy. W 2019 r. 

wsparciem w ramach projektu objęto 1 029 osób, z których: 653 osoby skierowano na staże; 

100 osób skierowano na szkolenia; 115 osób otrzymało bon na zasiedlenie, 5 osobom 

sfinansowano koszt studiów podyplomowych, 70 osób otrzymało jednorazowe środki na 

podjęcie działalności gospodarczej, 53 osoby skierowano do pracy na wyposażonych lub 

doposażonych stanowiskach pracy a 33 osoby rozpoczęły pracę w ramach prac 

interwencyjnych. Spośród uczestników 739 osób objęto pośrednictwem pracy, a 290 osób 

poradnictwem zawodowym. W omawianym okresie na realizację projektu wydano łącznie 

6.936.691,23 zł. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Informację z przebiegu realizacji 

projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy we Włocławku i Powiecie 

Włocławskim (IV)”. 

 

Ad. 16 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Bożena Stępniewska – dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku. Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z Uchwałą 

Nr 8/18 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 6 grudnia 2018 r., Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy we Włocławku został zobowiązany do przedstawienia Zarządowi Powiatu 

informacji z przebiegu realizacji projektu „Wsparcie aktywności zawodowej osób 

bezrobotnych we Włocławku i powiecie włocławskim (IV)". W związku z powyższym 

Powiatowy Urząd Pracy we Włocławku przedkłada informację z przebiegu realizacji projektu 

celem zapoznania członków Zarządu Powiatu we Włocławku z podjętymi działaniami. 

Projekt „Wsparcie aktywności zawodowej osób bezrobotnych we Włocławku i powiecie 

włocławskim realizowany jest na podstawie umowy z dnia 19 grudnia 2018 r. zawartej 

pomiędzy Wojewódzkim Urzędem Pracy w Toruniu, a Miastem Włocławek, Powiatem 

Włocławskim/Powiatowym Urzędem Pracy we Włocławku. Okres realizacji projektu: 

od 1 stycznia 2019 r. do 31 grudnia 2020 r. Celem projektu jest zwiększenie możliwości 

zatrudnienia osób powyżej 29 roku życia znajdujących się w trudnej sytuacji na rynku pracy, 

w szczególności osób powyżej 50 roku życia, kobiet, osób z niepełnosprawnościami, 

długotrwale bezrobotnych i o niskich kwalifikacjach. Uczestnikami projektu są osoby 

zarejestrowane w Powiatowym Urzędzie Pracy we Włocławku jako bezrobotne powyżej 

29 roku życia należące w szczególności do osób powyżej 50 roku życia, kobiet, osób 

z niepełnosprawnościami, osób długotrwale bezrobotnych oraz osób 

niskowykwalifikowanych. W ramach projektu realizowane są następujące formy: staże, 
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szkolenia, studia podyplomowe, prace interwencyjne, jednorazowe środki na podjęcie 

działalności gospodarczej oraz wyposażenia lub doposażenia stanowisk pracy. Uczestnicy 

projektu otrzymują usługi poradnictwa zawodowego oraz pośrednictwa pracy. W omawianym 

okresie wsparciem w ramach w/w projektu objęto 804 osoby, w tym 316 osób zostało 

skierowanych na staże, 210 osób uczestniczyło w szkoleniach, 10 osób rozpoczęło udział 

w studiach podyplomowych, 30 osób rozpoczęło pracę w ramach prac interwencyjnych, 

117 osób skierowano na wyposażone lub doposażone stanowiska pracy, a 121 osobom 

przyznano jednorazowe środki na podjęcie działalności gospodarczej. W omawianym okresie 

804 osoby zostały objęte poradnictwem zawodowym, a 463 pośrednictwem pracy. 

W omawianym okresie na realizację projektu wydano 6.846.565,69 zł.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął Informację z przebiegu realizacji 

projektu „Wsparcie aktywności zawodowej osób bezrobotnych we Włocławku i Powiecie 

Włocławskim (IV)”. 

 

Ad. 17 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agnieszka Łoboda – dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie. Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z § 3 ust. 7 umowy 

o powierzenie realizacji zadania publicznego pod tytułem: Prowadzenie Domu Pomocy 

Społecznej o zasięgu ponadgminnym dla 60 dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie 

mężczyzn z dnia 27 grudnia 2018 r. zawartej pomiędzy Powiatem Włocławskim z siedzibą 

we Włocławku, a Zgromadzeniem Zakonnym Małe Dzieło Boskiej Opatrzności-Orioniści 

Prowincja Polska z siedzibą w Warszawie, dotacja na realizację umowy ustalana jest na każdy 

rok budżetowy w drodze aneksu. Uchwałą nr XVI/152/20 Rady Powiatu we Włocławku 

z dnia 29 kwietnia 2020 r. o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 określono wysokość dotacji na 

2020 r. dla Zgromadzenia Małe Dzieło Boskiej Opatrzności - Orioniści Prowincja Polska 

z siedzibą w Warszawie z przeznaczeniem na prowadzenie Domu Pomocy Społecznej 

w Izbicy Kujawskiej na kwotę 1.671.532 zł.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” przyjął projekt aneksu do umowy 

o powierzenie realizacji zadania publicznego pt. „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej 

o zasięgu ponadgminnym dla 60 dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie mężczyzn” 

z dnia 27 grudnia 2018 r. 

 

Ad. 18 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Mariusz Kieszkowski – naczelnik Wydziału Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska. Poinformował członków Zarządu, że Rada Powiatu we Włocławku 

Uchwałą Nr XXXVI/329/02 z dnia 26 kwietnia 2002 roku w sprawie przystąpienia Powiatu 

Włocławskiego do Związku Stowarzyszeń Włocławskiego Centrum Edukacji Ekologicznej 

we Włocławku oraz określenia wysokości rocznej składki członkowskiej (zmieniona Uchwałą 

Rady Powiatu we Włocławku Nr VIII/99/03 z dnia 2 lipca 2003 r.), wyraziła wolę 

przystąpienia do Stowarzyszenia w charakterze członka wspierającego. Zgodnie z przepisem 

§2 ust.2 cytowanej Uchwały wysokość składki członkowskiej ustala na kolejne lata Zarząd 

Powiatu. Wydział Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaproponował pozostawienie składki na 

dotychczasowym poziomie.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” podjął uchwałę nr 258/20 w sprawie ustalenia 

składki członkowskiej dla Powiatu Włocławskiego jako członka wspierającego Związek 

Stowarzyszeń Włocławskiego Centrum Edukacji Ekologicznej we Włocławku. 

 

Ad. 19 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że Zarząd Powiatu zgodnie z uregulowaniami zawartymi 

w art. 37 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 

zobowiązany jest do podania do publicznej wiadomości informacji w terminie do 31 maja 

roku następnego zawierającej dane określone w załączniku do uchwały. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” podjął uchwałę nr 259/20 w sprawie podania 

do publicznej wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Włocławskiego za 2019 

rok.   
 

Ad. 20 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków na wnioski dysponentów środków 

budżetowych. Dział 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, w rozdziale 

75421- Zarządzanie kryzysowe, poprzez zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 29.274 zł. 

Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego z przeznaczeniem na finansowanie zadań związanych ze zwalczeniem 

zakażenia, zapobieganiem rozprzestrzenianiu się, profilaktyką oraz zwalczaniem skutków 

choroby zakaźnej wywołanej wirusem SARS-CoV-2, zwanej "COVID-19" (kwarantanna 

zbiorowa). Po wprowadzonych zmianach dochody budżetu powiatu zamykają się kwotą-  

106.865.514,24 zł. Wprowadzone zmiany po stronie dochodów mają bezpośredni wpływ na 

wysokość planowanych wydatków, które po zmianach zamykają się kwotą –  118.639.739,11 

zł. Dział 600- Transport i łączność, w rozdziale 60014- Drogi publiczne powiatowe, poprzez 

zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 32.073 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje 

się na podstawie wniosku Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w 

Jarantowicach. Zwiększone środki przeznacza się na "Bieżącą dostawę prefabrykatów 

betonowych - kostka typu Starobruk" do utwardzenia ciągów pieszych przy drogach 

powiatowych. Dział 750- Administracja publiczna, w rozdziale 75020- Starostwa powiatowe, 

poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę   31.161 zł.  Zmiany w planie wydatków 

dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego. 

Zwiększone środki finansowe przeznacza się na rozliczenie zobowiązań stron umowy nr WP-

II-C.433.6.34.2018. Dział 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, w 

rozdziale 75421- Zarządzanie kryzysowe, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 

20.000 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Głównego 

Księgowego nr FK.3026.15.2020 z dnia 26.05.2020r. Zwiększone środki finansowe z dotacji 

przeznacza się na zadania związane ze zwalczaniem zakażenia, zapobiegania 

rozprzestrzenianiu się, profilaktyką oraz zwalczaniem skutków choroby zakaźnej wywołanej 

wirusem SARS-CoV-2, zwanej "COVID-19". Jednocześnie zwiększa się §4210  w celu 

zakupu środków profilaktycznych przed koronawirusem. Dział 854- Edukacyjna opieka 

wychowawcza, w rozdziale 85406- Poradnie psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie 

specjalistyczne, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 2.561 zł. Zmiany w planie 
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wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Lubieniu Kujawskim. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na 

zakup środków czystości, rękawic, maseczek w związku z COVID-9. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” podjął uchwałę nr 260/20 o zmianie uchwały 

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego.  

 

Ad. 21 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg. Poinformował członków Zarządu, że działając na podstawie Regulaminu 

Organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach 

przedłożono do akceptacji aktualizację planu rzeczowo - finansowego Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach na 2020 roku wg stanu na dzień 21.05.2020r. 

Przedkładana aktualizacja obejmuje między innymi zmiany w budżecie Powiatu 

Włocławskiego na 2020 rok, uchwalone podczas XVII Sesji Rady Powiatu oraz 

wprowadzone na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 21.05.2020r. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 4 głosami „Za” zaakceptował aktualizację planu rzeczowo – 

finansowego Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach na 2020 r. 

 

Ad. 22 Sprawy różne 

Wicestarosta pan Jan Ambrożewicz podniósł, że oczekuje odpowiedzi, czy możliwa jest 

zmiana organizacji ruchu na drodze powiatowej Włocławek – Kruszyn – Choceń na działce 

o nr ewid. 540 w obrębie ewid. Choceń gmina Choceń w zakresie wykonania lewoskrętu na 

wysokości działek o nr ewid. 564/3 i 590/3 w obrębie ewid. Choceń gm. Choceń.  

 

Ad. 23 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 9
45

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.  

                                                                                                                                    

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..       

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 


